
 

 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 11.03.2025 

Hos. Peter 2A 

Afbud: 

Referat: Anne-Grethe 

Dagsorden: 

Punkt Beslutning og kommentar 

Godkendelse af referat fra 14.01.2025 ok 

Overblik økonomi. 

Budget 2025 ????? 

Faste udgifter er stigende, mindre beløb til 
asfaltkonto 
Medlemskab holdes på samme beløb, hvis 
godkendes på generalforsamling 

Reetablering af grønne områder 

 

Afventer reetablering når vejret tillader  

Projekt fjernvarme, status 

Jan kontakter forsyningen ang. udsættelse 

Nu er der kommet mere skred i 
færdiggørelsen af fjernvarme, nogle beboer 
har fået installeret dette 

Vintervedligehold af veje og stier 

 

Har ikke været meget vintervejr, trods det er 
der saltet rigtig meget pga. svingende 
temperaturer omkring frysepunktet 

Team To, vedlige grønne områder 

 

Har lavet aftale med Team To, Tine og Ole om 
at vedlige grønne områder fremover, har 
været lidt svært helt og lave aftaler omkring 
hvor og  hvordan med alt det 
fjernvarmegravninger, håber det bliver bedre 
end med Dalgas (HedeDanmark) som var 
meget svære til at overholde vore aftaler 

Tilbud ang. vinterpleje 

 

Har fået et tilbud om vinterpleje  
Jan indhenter tilbud fra anden leverandør 
Dalgas vinterpleje opsiges. 

Generalforsamling den 18.03-2025  

 

Bestyrelsesmedlemmer Hanne og Peter på 
valg 
Suppleanter Jørgen og Birthe på valg 
Jan orienterede om indkomne foreslag til 
generalforsamling 

Julefrokost den 07.02-2025 

 

Havde en hyggelig aften hos Sonja og Jan med 
lækker mad og drikke 

Eventuelt 

 

 

Muligvis ingen havecontainer til påske pga. 
fjernvarmearbejde. 
Orientering om møde den 29.03.2025 på 
Hovmarken om seperatkloarkering fra kl. 10-
13 
 
 
  

Næste Bestyrelsesmøde  Efter generalforsamling 

 

 


